



Protokoll fört vid styrelsemöte med Eslövs Brukshundklubb 2023-08-01 via Zoom kl 19.00-21.00

Närvarande: Annika Ahlqvist, Maria Näslund, Eva Paulin, Lena Nilsson, Sara Selberg

Ej närvarande: Anna-Maria Larsson, Jessica Bengtsson, Josefine Hansson

§ 1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Då flera ordinarie ledamöter inte närvarar går Sara Selberg upp som ledamot.

§ 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 3. Val av justerare

Lena Nilsson valdes till justerare.

§ 4. Föregående mötes protokoll

Protokollet från styrelsemötet 2023-07-04 godkändes och lades till handlingarna.

§ 5. Protokollsuppföljning

Kvarstående punkter från tidigare styrelsemöten:

- Förslag om rutiner för utlämning av nycklar har tagits fram. Nytt uppdaterat förslag kommer att mailas ut till styrelsen från Lena Nilsson till ett kommande styrelsemöte. Lena Nilsson *uppdrogs* att beställa ytterligare tre nycklar som även går till den låsta delen av tävlingsboden.
- Rallylydnadsskyltarna ska förvaras i skåp med hänglås i den olåsta delen av tävlingsboden. Nytt skåp behöver införskaffas för detta ändamål och boden behöver struktureras upp. Förslag på att borra hål i dörren och sidan och sätta en kedja med hänglås i ett enklare skåp/garderob, för en billigare lösning.
- Förslag på generell policy för körersättning och andra ersättningar för klubben har tagits fram. Nytt uppdaterat förslag kommer att mailas ut till styrelsen från Lena Nilsson till ett kommande styrelsemöte.

- Olika alternativ till finansiering ska undersökas (Sparbanken, SISU) av Maria Näslund och Lena Nilsson.

§ 6. Ekonomisk rapport

- På klubbens bankkonton fanns vid dagen för mötet totalt 367 428 kr.
- Klubben hade vid dagen för mötet totalt 429 medlemmar.
- Förfrågan om övernattnig i husvagn på klubben från personer från annan brukshundklubb på genomresa beviljades av styrelsen för en kostnad av 100 kr per husvagn och natt.

§ 7. In- och utgående skrivelser

Inkomna skrivelser:

2023-07-17: Provrappport utställd av SGS Linköping avseende vattenkvalitén på klubben.

§ 8. Rapporter från verksamhetsgrupper

- **Stug- och trivsel**
 - Genomgång av inkommen rapport från Stug- och trivsel enligt bilaga 1.
- **Bruks- och lydnadsgruppen**
 - När det gäller läger i samband med IPO-R-tävlingen **beslutade** styrelsen generellt att ta 100 kr per husbil/husvagn och natt vid övernattnig vid klubbstugan (även utan tillgång till el/toalett).
 - Förberedelser inför tävlingstävling lydnad 13 augusti samt söktävlingen 10 september är igång. Det behövs funktionärer som kan ta hand om köket.
- **IT/PR**
 - SBK centralt har semester, vilken gör att vi inte kunnat få vårt slutliga godkännande av nya hemsidan än.
 - Diskussion om att lägga till Klarna som betalningslösning, vilket i så fall innebär en högre kostnad. Styrelsen **beslutade** att börja med att tillhandahålla enbart Stripe som betalningslösning för att få igång sidan så snart som möjligt. Det är fullt möjligt att lägga till Klara som alternativ i ett lite senare skede, då vi har diskuterat och kommit fram till hur vi ska hantera finansieringen.

§ 10. Verksamhetsplan

De båda genomförda tvådagarskurserna med Jenny Wibäck respektive Karin Haglund har varit nyheter i aktiviteter på klubben.

§ 11. Övrigt

Inget att rapportera.

§ 12. Mötet avslutas

Ordföranden tackade och mötet avslutades.

De två kommande styrelsemötena flyttades till andra tisdagen i månaden, och kommer därmed att hållas:

- tisdagen den 12 september kl 19.00
- tisdagen den 10 oktober kl 19.00

Vid protokollet:

Eva Paulin
(Sekreterare)

Annika Ahlqvist
(Ordförande)

Lena Nilsson
(Justerare)

Bilagor:

1. Rapport från Stug- och trivselgruppen till styrelsemöte med Eslövs BHK 2023-08-01.

Rapport från Stug & Trivselgruppen

Till styrelsemöte 1/8 2023.

Vattnet i vår brunn visade sig vara otjänligt med innehåll av bla e-coli bakterier. Vi kommer att ta in offerter på slamsugning, klor och kontroll om den tät. Därefter ska nytt vattenprov tas. Nytt brunnslock behövs då befintligt är trasigt.

Ansökan om elstöd. Detta kan göras av den person som är registrerad för klubben räkning hos Skatteverket. Fråga är skickad till Kajsa. Om hon inte kan göra det är blanketten om anmälan av ombud ifylld och klar att skickas in.

Golvet i de två små rummen bakom köket behöver åtgärdas. Vi har fått in en offert och ett företag vill inte räkna på det förrän man vet hur det ser ut under plastmattan. Finns det några händiga medlemmar får de gärna hjälpa till och riva ut det gamla.

Arbetet med nytt avlopp fortlöper. Septiktank är troligtvis den lösning som passar klubben bäst. Vi inväntar offert för en tank på 4-5 kubikmeter.